
 

 

 

Zápis č. 1/2014 

z rokovania Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 
 

 

Miesto konania: zasadačka AVF 

Dátum a čas konania:  22. 1. 2014 od 10.00 hod 

     

Prítomní: JUDr. Ivana Magdolenová Joríková, Ing. Ľubica Vondrová, Ing. Ivan Peschl, CSc.  

  doc. PhDr. Martin Šmatlák – riaditeľ 

 

Predsedníčka dozornej komisie privítala prítomných a otvorila 1. rokovanie dozornej komisie v roku 
2014. Prítomní sa jednomyseľne zhodli, že overovateľom zápisu z tohto rokovania dozornej komisie 
bude I. Peschl. 

1. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Magdolenová Joríková, I. Peschl, Ľ. Vondrová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 

Predsedajúca následne predniesla návrh programu rokovania. 

Návrh programu 

1. Informácie riaditeľa o činnosti Audiovizuálneho fondu 

2. Návrh rozpočtu Audiovizuálneho fondu na rok 2014 

3. Pokračovanie v kontrolnej činnosti 

4. Rôzne 

2. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Magdolenová Joríková, I. Peschl, Ľ. Vondrová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 
Predsedajúca dala hlasovať o schválení účasti riaditeľa na tomto rokovaní dozornej komisie v zmysle 
čl. 6 ods. 10 VP AVF č. 6/2009 Rokovací poriadok dozornej komisie Audiovizuálneho fondu v znení z 
3.11.2011 (ďalej len „rokovací poriadok“).  
 
UZNESENIE DK č. 1/2014 zo dňa 22.1.2014 

Dozorná komisia podľa čl. 6 ods. 10 druhá veta Rokovacieho poriadku dozornej komisie 
Audiovizuálneho fondu – VP AVF č. 6/2009 z 3.11.2011 schvaľuje účasť riaditeľa na rokovaní 
dozornej komisie, pokiaľ dozorná komisia nerozhodne inak.  
 
3. HLASOVANIE 
ZA:  3  (I. Magdolenová Joríková, I. Peschl, Ľ. Vondrová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 
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1. INFORMÁCIE O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU 

Riaditeľ fondu stručne informoval členov dozornej komisie o 

- výstupoch z činnosti odborných komisií vo výzve 5/2013 a vo výzve 1/2014, 
- predbežnom výsledku hospodárenia Audiovizuálneho fondu za rok 2013, 
- rozhodnutí rady Audiovizuálneho fondu k zmene pomeru jednotlivých skupín hodnotiacich 

kritérií. 

 

2. NÁVRH ROZPOČTU AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU NA ROK 2014 

Riaditeľ stručne uviedol návrh rozpočtu Audiovizuálneho fondu na rok 2014. Písomný materiál 
(návrh rozpočtu s komentármi) bol rozoslaný členom dozornej komisie pred zasadnutím. 

Zároveň riaditeľ informoval členov dozornej komisie o tom, že Rada Audiovizuálneho fondu sa 
na svojom zasadnutí 21.1.2014 oboznámila s predloženým materiálom a po diskusii k nemu 
prerušila rokovanie, v ktorom bude pokračovať po prijatí uznesenia dozornej komisie k návrhu 
rozpočtu. 

Členovia dozornej komisie po krátkej diskusii k navrhnutému materiálu prijali uznesenie: 

 

UZNESENIE DK č. 2/2014 zo dňa 22.1.2014 

Dozorná komisia podľa § 9 ods. 1 písm. c) zákona č. 516/2008 berie na vedomie návrh rozpočtu 

Audiovizuálneho fondu na rok 2014 a odporúča rade fondu tento návrh schváliť. 

 

3. POKRAČOVANIE V KONTROLNEJ ČINNOSTI 

3.1 Kontrola prijímateľov finančných prostriedkov z Audiovizuálneho fondu 

Dozorná komisia ukončila kontrolu prijímateľov finančných prostriedkov z Audiovizuálneho fondu 
na projekty „Slovanská epopeja“, „Tigre“, „Fair play“ a v tejto súvislosti poverila riaditeľa 
vypracovať príslušné záznamy o kontrole a predložiť návrhy týchto záznamov dozornej komisii. 

Dozorná komisia zároveň vybrala na kontrolu prijímateľov tieto ďalšie projekty: „Krok do tmy“ 
(prijímateľ Trigon production s.r.o., výzva 2/2013), „Môj pes Killer“ (prijímateľ Mirafox s.r.o., 
výzva 2/2010) a „Klauni“ (prijímateľ Sokol Kollar s.r.o. výzva 3/2012). 

3.2 Kontrola prispievateľov do Audiovizuálneho fondu 

Dozorná komisia poverila riaditeľa oznámiť výkon kontroly v sídle prispievateľa Orange Slovensko 
a.s. a taktiež oznámiť začatie kontroly prispievateľovi MAC TV s.r.o. a požiadať ho o predloženie 
účtovných dokladov podľa príslušných ustanovení zákona a vnútorných predpisov fondu. 

 

4. RÔZNE 

Riaditeľ fondu informoval členov dozornej komisie o návrhu na riešenie problematiky internej 
evidencie budúcich záväzkov vyplývajúcich s realizácie podpornej činnosti fondu. Ide o žiadosti, 
ku ktorým bolo na základe odporúčania príslušnej odbornej komisie už prijaté rozhodnutie, ale 



 
 
 

 

Strana 3 z 3 

ešte nebola vyhotovená, podpísaná a zverejnená zmluva o poskytnutí finančných prostriedkov 
z fondu. Takéto žiadosti zatiaľ nie sú evidované v účtovníctve, nakoľko právny aj účtovný záväzok 
vzniká fondu až nadobudnutím účinnosti zmluvy o poskytnutí finančných prostriedkov z fondu. 
Pre účely priebežného sledovania voľných disponibilných prostriedkov fondu je však potrebné 
viesť aj evidenciu takýchto budúcich záväzkov aspoň na internom podsúvahovom účte. 

Dozorná komisia v tejto súvislosti po diskusii odporučila kancelárii fondu nájsť vhodné riešenie 
tejto problematiky. Zároveň členka dozornej komisie Ing. Ľ. Vondrová prisľúbila prediskutovať 
metodicky túto otázku aj s ďalšími odborníkmi na účtovníctvo subjektov verejnej správy. 

 

Nasledujúce zasadnutie dozornej komisie sa uskutoční 12.2.2014 o 10.00 v sídle fondu. 

 

Zapísala: JUDr. Ivana Magdolenová Joríková 

Overovateľ zápisu:  Ing. Ivan Peschl, CSc. 

 

Bratislava 22.1.2014 

 

JUDr. Ivana  M a g d o l e n o v á  J o r í k o v á  
predsedníčka dozornej komisie 

Audiovizuálneho fondu 

 


